

## 網上遞交申請禮品之條款及細則

1. 全球獨家 ICBC x LINE FRIENDS Cony/Brown 8000mAh 香港特色充電寶或超市禮券 (「網上遞交申請禮品」) 只適用於即日起至 2018 年 12 月 31 日，包括首尾兩天，成功透過中國工商銀行(亞洲)有限公司(「本行」)網站申請及獲批核指定信用卡的全新主卡申請人。如申請人現在為本行信用卡客戶或於過往 6 個月內取消任何本行信用卡(包括聯營卡)，即不可獲享網上遞交申請禮品。
2. A) 申請人經網上成功申請本行指定信用卡及獲批核後，將有資格獲取全球獨家 ICBC x LINE FRIENDS Cony/Brown 8000mAh 香港特色充電寶：
  - ICBC | LINE FRIENDS 銀聯雙幣鑽石卡+ ICBC | LINE FRIENDS Visa Signature 卡;B) 申請人經網上成功申請本行指定信用卡及獲批核後，將有資格獲取 2 張超市禮券：
  - ICBC 粵港澳灣區萬事達世界卡+ ICBC 粵港澳灣區銀聯雙幣鑽石卡; 或
  - ICBC 金沙時尚萬事達世界卡+ ICBC 粵港澳灣區銀聯雙幣鑽石卡; 或
  - ICBC Visa Pet Signature 卡+ ICBC 粵港澳灣區銀聯雙幣鑽石卡; 或
  - ICBC 宇宙星座 Visa Signature 卡+ ICBC 宇宙星座銀聯雙幣鑽石卡; 或
  - ICBC Visa Signature 卡+ ICBC 粵港澳灣區銀聯雙幣鑽石卡; 或
  - ICBC AXA 安盛萬事達白金卡+ ICBC AXA 安盛銀聯雙幣白金卡; 或
  - ICBC Visa Signature 卡+ ICBC 瑞士尊貴理財銀聯雙幣鑽石卡; 或
  - ICBC 環球旅行白金萬事達卡+ ICBC 粵港澳灣區銀聯雙幣鑽石卡; 或
  - ICBC Visa Signature 卡+ ICBC 蘇寧銀聯雙幣白金卡C) 申請人經網上成功申請本行指定信用卡及獲批核後，將有資格獲取 1 張超市禮券：
  - ICBC 香港航空 Visa 白金信用卡
3. 網上遞交申請禮品換領信將於成功批卡後 6 至 8 星期後郵寄至申請人的通訊地址。
4. 申請人經網上成功申請 ICBC x LINE FRIENDS 信用卡不可選擇充電寶款式。
5. 即使同時申請多張信用卡，每位申請人只可獲取一份網上遞交申請禮品。
6. 網上遞交申請禮品之供應須視乎其供應量而定。數量有限，先到先得，送完即止。若禮品換罄或已被取代，本行將毋須作另行通知。
7. 本行並非獎賞之禮品或服務之供應商，對此獎賞禮品或服務並無作出任何聲明或擔保；因此有關禮品或服務的各方面(包括但不限於質素及供應量)，本行毋須負上任何責任。如對有關禮品或服務有任何爭議或投訴，客戶應直接聯絡有關供應商。所有禮品或服務之使用及兌換須受有關供應商所訂定之條款及細則約束 (如適用)。
8. 並非本條款及細則任何一方的任何人士或實體，將不會擁有於合約(第三者權利)條例(第 623 章)下強制執行本條款及細則任何部分的權利。
9. 本行保留可隨時更改或終止本計劃及不時修訂本條款及細則的權利。
10. 如有任何爭議，本行保留最終決定權。
11. 中英文版本如有歧異，一概以中文版為準。

## Terms and Conditions of the Online Application Gift

1. Global Exclusive ICBC x LINE FRIENDS HK-Style Powerbank or Supermarket Vouchers ("Online Application Gift") is applicable to successful new applicants for principal card of designated credit card(s) issued by Industrial and Commercial Bank of China (Asia) Limited (the "Bank") with online applications made under this offer and from now till December 31, 2018 (both dates inclusive). Existing ICBC (Asia) Credit Card Cardholder who holding any of our credit card or those who have cancelled any ICBC Credit Card (includes Affinity Card) in the past 6 months will not be eligible for Online Application Gift.
2. A) applicant who submits an online application successfully of designated credit card(s) shall be entitled to Global Exclusive ICBC x LINE FRIENDS HK-Style Powerbank upon card approval.
  - ICBC | LINE FRIENDS Unionpay Dual Currency Diamond Card + ICBC | LINE FRIENDS Visa Signature Card;B) applicant who submits an online application successfully of designated credit card(s) shall be entitled to 2 Supermarket Vouchers upon card approval.
  - ICBC Greater Bay Area World Mastercard + ICBC Greater Bay Area UnionPay Dual Currency Diamond Card; OR
  - ICBC Sands Lifestyle World Mastercard + ICBC Greater Bay Area UnionPay Dual Currency Diamond Card; OR
  - ICBC Visa Pet Signature Card + ICBC Greater Bay Area UnionPay Dual Currency Diamond Card; OR
  - ICBC Horoscope Visa Signature Card + ICBC Horoscope UnionPay Dual Currency Diamond Card; OR
  - ICBC Visa Signature Card + ICBC Greater Bay Area UnionPay Dual Currency Diamond Card; OR
  - ICBC AXA Platinum MasterCard + ICBC AXA UnionPay Dual Currency Platinum Card; OR
  - ICBC Visa Signature Card + ICBC Swiss Privilege UnionPay Dual Currency Diamond Card; OR
  - ICBC Global Travel Platinum MasterCard + ICBC Greater Bay Area UnionPay Dual Currency Diamond Card; OR
  - ICBC Visa Signature Card + ICBC Suning UnionPay Dual Currency Platinum CardC) applicant who submits an online application successfully of designated credit card(s) shall be entitled to 1 Supermarket Voucher upon card approval.
3. Redemption letter of the Online Application Gift will be mailed to the Applicant's correspondence address after 6 to 8 weeks upon card approval.
4. Applicant who submits an online application of ICBC | LINE FRIENDS credit card successfully cannot select the pattern and style of Powerbank.
5. Each Applicant may only receive one Online Application Gift, notwithstanding the number of successful applications.
6. Online Application Gift is subject to availability. Online Application Gift is available on a first-come-first served basis, while stocks last. The Bank will not provide notice of non-availability or substitution.
7. The Bank is not the supplier of any product or service for the rewards, offers and gifts, and makes no representation or guarantee in respect of such product, service and offer. The Bank shall not be responsible for or guarantee the quality or the quantity of supply, and fitness for any particular use of such product or service or reward and shall have no liability for any matters relating thereto. Customer should contact the suppliers directly if there is any complaint or dispute on such product or service or offer. Use or redemption of any product or service or offer under the reward shall be subject to the terms and conditions of the participating suppliers (if applicable).
8. Any person or entity that is not a party to these Terms and Condition shall have no rights under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Cap. 623) to enforce any part of these Terms and Conditions.
9. The Bank reserves the right to vary or terminate the offer at any time and to amend these Terms and Conditions from time to time.
10. In case of any dispute, the decision of the Bank shall be final.
11. In case of any discrepancy between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the Chinese version shall prevail.